
PROTOKoT NR 1sl2017

Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI MIEJSKIEJ I OCHRONY SRODOWISKA

RADY MIASTA WTOCTAWEK

z dnia 21 listooada 2OL7 roku
pod przewodnictwem radnego Pana Stanislawa Wawrzonkoskiego,
kt6re odbylo siq w siedzibie Urzedu Miasta Wloclawek sala nr 20.

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organ izacyjne:

a) otwarcie obrad.

b) stwierdzen ie quorum,

c) protok6i nr 14 z dnia 75.IL7OL7:.
d) zmiany do porzqdku obrad.

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu miasta

Wloclawek na 2018 rok.

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie pro.jektu uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2018-2028.

4. Opinia do pro.iektu uchwaly w sprawie przyjqcia,,Programu usuwania wyrob6w
zawierajAcych azbest z terenu Miasta Wloclawek na lata 2077-2032".

5. Opinia do projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Walczqcych o

Niepodleglo6i 1955-1989.

6. Opinia do projektu uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaric6w ul. Fredry 16.

76 a, t4 i 12 we Wloctawku.
7. Opinia do projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaric6w osiedla ,,Krzywe

Biota".
8. Sprawy bieiqce iwolne wnioski.

Ad. 1

Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.
W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radnv Stanislaw Wawrzonkoski przewodniczacv

Komisii udzial wziqli czlonkowie Komisji oraz zaproszeni goscie wg. Iisty obecnosci stanowiEcej
zalqcznik do niniejszego protokolu. O godzinie 9: 00 Przewodniczqcy Komisji otworzyl obrady,
po powitaniu czlonk6w Komisji oraz goSci poinformowaf, i2 zgodnie z listq obecno6ci w
posiedzeniu uczestniczy 7 czlonk6w Komisji, co wobec skladu wynoszacego 9 os6b stanowi
quorum ipozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. przewodniczqcy poinformowal,
iZ w Biurze Rady Miasta znajdowal siq do wglqdu protok6t Nr 14 z dnia LS.LL2OI7 roku, z

kt6rym czfonkowie mogli siq zapoznai iwnie5i swoje uwagi
Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji protok6i zostal przyjqty w drodze
przeprowadzonego glosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomydlnie.



NastQpnie Przewodniczqcy Komisji

wniesiono zmian iuwag, w zwiqzku

obowiqzuj4cy.

Ad.2

przedstawil projekt porzqdku obrad, do kt6rego nie

z tym zaproponowany porzqdek obrad zostal uznany za

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie uchwalenia budietu miasta

Wfoclawek na 2018 rok.
Ad.3
Rozpatrzenie izaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2018-2028.

Wprowadzenia do zagadnieri w punkcie 2 i3 dokonala Skarbnik Miasta Pani Janina

Radzikowska, kt6ra poinformowaia, ie w projektach bud2etu miasta Wioclawek na 2018 rok

oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2028, dochody zaplanowano w
wysokosci 630 mln. zl. w tym dochody bie2qce 592 mln. zl., natomiast wydatki zaplanowano
w wysokosci 658 mln. zl., wydatki bieiqce w kwocie 572 mln. zl., a wydatki majatkowe w
kwocie 86 mln. zl. Deficyt budzetowy uksztattowal siq na poziomie ponad 27 mln. zl., a

nadwy2ka operacyjna stanowi niewiele ponad 20 mln. zl., kt6ra jest zdecydowanie ni2sza, ni2

w roku bie2qcym i latach poprzednich. Wydatki majqtkowe bud2etu miasta Wloclawek na rok
2018 ustalone na kwotq 86 mln. zl. przeznaczone zostanq przede wszystkim na zadania
kontynuowane, w tym prowadzone w ramach projekt6w dofinansowanych ze Srodk6w
unijnych. Indywidualny limit zadlu2enia wyliczony zgodnie z ustawE o finansach publicznych

zostaf spelniony przez Miasto Wloclawek. Najgorszy okres we wskainikach przewiduje siQ na

lata 2019-2021, wskainiki te ulegna poprawie po rozliczeniu budietu roku 2O77, ale nie bqdq
tak znaczEce, jak w latach ubiegtych.
Przewodniczacv Komisii Stanisfaw Wawrzonkoski zapvtal, o zasady wyliczenia wskainika
splaty zobowiazari, kt6ry jest ni2szy od dopuszczalnego wskainika splaty o 0,64%.
Pani Skarbnik poinformowala, 2e wskalnik sptaty zadtuienia to wynik poprzednich 3 lat plus
przewidywane wykonanie z roku bieiqcego, oraz por6wnanie og6'lem dochod6w bieiqcych i

dochod6w majqtkowych, a mianownik stanowia wydatki i splata rat kredytowych.
Dopuszczalny wskainik splaty zobowiazari wynosi 8,32%, natomiast planowany wskalnik bez
wytqczef wynosi 7, 67%.
Wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod gtosowanie projekt

uchwaty w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2018 rok.

W wyniku przeprowad zonego gfosowania Komisja udzielila negatywnej opinii do projektu

uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtoclawek na 2018 rok.

Za udzieleniem negatywnej opinii opowiedziaio siq 3 czlonk6w Komisji, przy 4 glosach

przeciwnych i braku glos6w wstrzymujqcvch siq.

Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji poddaf pod gfosowanie drugi projekt uchwaly w sprawie

uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej na lata 2018-2028.
W wyniku przeprowadzonego gtosowania Komisja udzielita negatywnej opinii do projektu
uchwafy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowe.i na lata 2018-2028.
Za udzieleniem negatywnej opinii opowiedzialo siq 3 czlonk6w Komisji, przy 4 glosach

przeciwnych i braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinie stanowia zalqcznik do protokolu.



Ad.4
Opinia do projektu uchwaty w sprawie przyjqcia ,,Protramu usuwania wyrob6w
zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wfoclawek na lata 2OL7-2032",

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata

Szudzikowska, kt6ra poinformowata, ie Program usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z

terenu Miasta Wloclawek na lata 2017-2032" stanowi aktualizacjq ikontynuacjq,,Programu
inwentaryzacji i usuwania wyrob6w zawierajQcych azbest dla Miasta Wlocfawek na lata 2010-

2032". Jest to dokument wynikajqcy z realizacji zada6 przewidzianych ,,Programem
Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 - 2032" oraz dokument w sprawie ustanowienia
programu wieloletniego pod nazwq,,Program Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 -
2032".

Zgodnie z zapisami ,,Programu Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 - 2032",

uaktualnionego Uchwalq Rady Ministr6w nr 39 /2Ot0 z dnia 15 marca 2010, do zadan

samorzqdu gminnego nale2y m.in. gromadzenie informacji o iloSci, rodzaju i miejscach

wystQpowania wyrob6w zawierajQcych azbest oraz przekazywanie ich marszafkowi

wojew6dztwa z wykorzystaniem dostqpnego narzqdzia informatyczn ego, przygotowywanie i

aktualizacja program6w usuwania azbestu iwyrob6w zawierajqcych azbest oraz wsp6lpraca z

marszalkiem wojew6dztwa w zakresie inwentaryzacji oraz opracowania program6w usuwania

wyrob6w azbestowych.

PodjQcie prac zwiqzanych z aktualizowaniem ,,Programu inwentaryzacji i usuwania wyrob6w

zawierajEcych azbest dla Miasta Wloclawek na lata 2O7O-2O32" pozwolifo na weryfikacjq

dotychczas obowiqzujqcego dokumentu w 6wietle zmian, jakie zaszly w przepisach prawa

regu lujqcych kwestie azbestu.

Z uwagi na zmianq przepis6w prawnych, uaktualniono zapisy procedur zawartych w/w
dokumencie. Zaktualizowano zapisy opisujEce procedurq dotyczqcq obowiEzk6w i

postQpowania wlascicieli oraz zarzqdcow, przy uZytkowaniu obiekt6w i teren6w z wyrobami

zawierajqcymi azbest. Uaktualniono tak2e procedurq, okreSlajqcq wz6r postqpowania przy

pracach przygotowawczych do usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest.

Zaktualizowany dokument pod nazwq,,Program usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z

terenu Miasta Wloclawek na lata 2017-2032" wskazuje ponadto aktualny stan w zakresie

wyrob6w zawierajqcych azbest, wystQpujqcych na terenie miasta Wloclawek oraz okre6la

harmonogram realizacji programu. Ponadto Program wskazuje na irodki finansowe,

niezbqdne do jego realizacji z jednoczesnq mo2liwoiciq pozyskania Srodk6w zewnqtrznych na

usuwanie wyrob6w azbestowych. Nadrzqdnym celem Programu jest bezpieczne dla 2ycia i

zdrowia ludzi usuniqcie azbestu iwyrob6w zawierajqcych azbest z terenu miasta Wloclawek.

Dla projektu dokumentu odstqpiono od obowiQzku przeprowadzenia strategicznej oceny

oddzialywania na 6rodowisko po uzgodnieniu z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Srodowiska
w Bydgoszczy oraz z Pafstwowym Wojew6dzkim Inspektorem Sanitarnym w Bydgoszczy

Biorqc pod uwagq powyisze, zasadne jest podjqcie niniejszej uchwaly i wdro2enie jej do
realizacii.



Po zako6czonej wypowiedzi Przewodniczqcy Komisji otworzy't dyskusjq.

W dyskusji udziat wziqli:

Radna Ewa Szczepariska zapytala czy dla indywidualnych gospodarstw domowych jest

dofinansowanie w zakresie zakupu i monta2u nowego pokrycia dachowego.

Dvrektor Wvdzialu Srodowiska odpowiedziala, ie dofinansowanie jest tylko do catkowitego

zdjQcia azbestu i utylizacji.

Radna Ewa Szczepariska zapytaia r6wniei, jakie jest zainteresowanie procesem usuwania

azbestu os6b, kt6re posiadajq kamienice.

Dvrektor Wvdziatu Srodowiska odpowiedziala, ie co roku wystepuje okolo 50 wlaicicieli
budynk6w jednorodzinnych w celu usuniqcia wyrob6w azbestowych, kt6rych koszt wynosi ok.

50 tys. rocznie, natomiast Srodki dla sp6fdzielni oraz dla wsp6lnot mieszkaniowych
pozyskiwane sq z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska.

Wobec braku innych zgloszeri do dyskusji Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Wawrzonkoski
poddaf pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie przyjqcia,,Programu usuwania wyrob6w
zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wloclawek na lata 2077-2032".
W wyniku przeprowad zonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziato siq 7

czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5
Opinia do projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Walczqcych o

Niepodleglo36 1955-1989.

PrzewodniczEcy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska poinformowal, 2e Komrs;a

na poprzednim posiedzeniu przyjqla stanowisko w sprawie petycji Stowarzyszenia Walczqcych

o Niepodlegtodi 1956-1989.
Wobec braku zgtoszei do dyskusji Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Wawrzonkoski poddal
pod gfosowanie projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycjiStowarzyszenia Walczqcych o

NiepodlegloSi 1956-1989.

W wvniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 7

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku gtos6w wstrzymu.iqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad,6
Opinia do projektu uchwafy w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaic6w ul. Fredry 15,
LG a, L4 i 12 we Wloclawku.



Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska poinformowaf, 2e Komisia

r6wniei na poprzednim posiedzeniu przyjQfa stanowisko w sprawie petycji mieszkaic6w ul'

Fredry 16,16 a, 74 i 72 we Wloclawku.
Wobec braku zgioszeri do dyskusji PrzewodniczEcv Komisji Stanislaw Wawrzonkoski poddaf

pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaric6w ul. Fredry

!6,LGa, t4 i 12 we Wtocfawku.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 7

czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.7

Opinia do projektu uchwafy w sprawie rozpatrzenia petycii mieszkafc6w osiedla ,,Krzywe

Blota".
Przewodniczqcy Komisji Stanistaw Wawrzonkoski poinformowal, 2e tak iak w poprzednim

punkcie porzqdku obrad czlonkowie Komisji na wczeSniejszym posiedzeniu przyjqli stanowisko

w sprawie petycji mieszka6c6w osiedla ,,Krzywe Blota".

Wobec braku zgloszeri do dyskusji Przewodniczqcy Komisji Stanisiaw Wawrzonkoski poddal

pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaic6w osiedla ,,Krzywe

Btota".

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 7

czfonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujacych sie.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.8
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.

Na tym protok6l zakoficzono.

Obradom przewodniczyl

Stanlslaw Wawrzonkoski

4t O,rc
Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Sp. E.Pranik

cJu
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BRM. 0014.2.42.2017

Wiocfawek, 21 listopada 2017r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr 39/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 21 listopada 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawex,
podczas obrad w dniu 21 listopada 2O!7 roku udzielila negatywnej opinii do projektu uchwa.ly
w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2018 rok.

Za udzieleniem negatywnej opinii opowiedzialo siq 3 czlonk6w Komisji, przy 4 glosach
przeciwnych i braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
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BRM. 0014.2.43.2017

Wloctawek, 21 listopada 2017r.

Prezydent Miasta Wfocfawka

OPINIA Nr 40/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska

RadV Miasta Wloclawek
z dnia 21 listopada 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,

podczas obrad w dniu 21 listopada 2017 roku udzielila negatywnej opinii do proiektu uchwaly

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018'2028.

Za udzieleniem negatywnej opinii opowiedzialo siq 3 czfonk6w Komisji, przy 4 gfosach

przeciwnych i braku gtos6w wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Wtoclawek, 21 listopada 2017r.

BRM. 0014,2.44.2017

ri+I84b

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr 4112017

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska
Rady Miasta Wloclawek

z dnia 21 listopada 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawer,

podczas obrad w dniu 21 listopada 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaty w

sprawie przyjQcia ,,Programu usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu Miasta

Wloclawek na lata 2077 -2032"

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 7 radnych za wydaniem pozytywnej

opinii opowiedziaio sig 7 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i braku glos6w

wstrzymujacych sie.

powozontem

Miejskiej i Ochrony 5rodowiska

I
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Komisja. Gospodarki Miejskiei
iOchrony SrocJowiska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.45.2017

Wfoclawek, 21 listopada 2017r.

Rada Miasta Wfoclawka

OPINIA Nr 4212017

Komisja Gospodarkl Miejsklei I Ochrony Srodowlska
Rady Miasta Wfoclawek

z dnia 21 llstopada 2017 roku

Komisja Gospodarki MiejskieJ i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wfoclawek,

podczas obrad w dniu 21 listopada 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w

sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Walczqcych o NiepodlegfoSC 1956-1989.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnofci 7 radnych za wydaniem pozytywnej

opinii opowiedzialo siq 7 cztonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych ibraku glos6w

wstrzymujQcych sie.

powaionlem

Mielskiei i Ochrony Srodowiska



Komisj; Gcspcd.rrII ;'"1i1.j5pIg1

! Li(.lt rJrv 5i.,..i1_at\,,:t,i J
Rady hiias l: \lilL.rl.: :,.,,ik
BRM. 0014.2,45.2017

Wloclawek, 21 listopada 2017r.

Rada Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 4312017

Komisia Gospodarkl Mieiskiej i Ochrony Srodowiska
Rady Miasta Wlocfawek

z dnia 21 listopada 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska Rady Miasta wfoclawek,

podczas obrad w dniu 21 listopada 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w

sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaric6w ul. Fredry 16,t6 a, t4 i 12 we Wloclawku'

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnodci 7 radnych za wydaniem pozwywnei

opinii opowiedzialo siq 7 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i braku gtos6w

wstrzymujqcych sig.

Z powoioniem

Mieiskiej i OchronY Srodowiska



Komisja Gospodarki Mieiskiei
i Ochrony Srodowiski

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.47.2017

Wloclawek, 21 listopada 2017r.

Rada Miasta Wfocfawka

OPINIA Nr 4412017
Komlsia Gospodarkl Mlejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Mlasta Wfoclawek
z dnla 21 listopada 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,

podczas obrad w dniu 21 listopada 2017 roku pozwywnie zaopiniowala projekt uchwafy w

sprawie petycji mieszkafic6w osiedla ,,Krzywe Blota".

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 7 radnych za wydaniem pozytywnej

opinii opowiedzialo siq 7 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych ibraku glos6w

wstrzymujecych sie.

Z powa2onlem

Przewodniczqcy Komisjl Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

EP.


